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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:702 Tidsplan för förenklingar och effektiviseringar av 
dispenstransporter

Tunga, breda och långa transporter behöver ha dispens för att kunna röra sig på 
svenska vägar. De så kallade dispenstransporterna är avgörande för att 
samhället ska fungera då dessa i stor omfattning transporterar och bidrar till 
infrastrukturbyggnation, energiförsörjning, och industrisatsningar samt vid 
störningar i samhället. 

I somras presenterade Trafikverket ett uppdrag, Hantering av 
dispenstransporter, som bland annat innehöll en rad förslag på förenklingar och 
effektiviseringar av dispenserna. Under hösten var rapporten ute på remiss 
varpå man kan konstatera att ett samfällt näringsliv efterfrågar en tidsplan för 
genomförande av förenklingar och effektiviseringar på kort men även 
medellång sikt.

I regleringsbrevet för 2025 till Trafikverket nämns bara svepande att 
Trafikverket ska redovisa vilka åtgärder myndigheten vidtagit för att förbättra 
bemötande och service gentemot företagen.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag därför fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Har statsrådet och regeringen ambitionen att möta näringslivets krav om en 
tydlig tidsplan för förenklingar och effektiviseringar för dispenstransporter 
även på medellång sikt, och kommer regeringen att ställa tydliga krav på 
Trafikverket?

………………………………………

Carina Ödebrink (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-22
Besvaras senast
2025-01-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


